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Verslag BO 16/03/2023   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 30/3/2023 

Secr. PFV HDP Verslag BO 01/2023 

 

Op donderdag 16 maart 2023 om 19:30 uur via ZOOM 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

de bestuurders: Alain Garnier (voorzitter) – Rudi Vansnick (sportief directeur) – Peter Crauwels 

(administratief directeur/penningmeester) - Gino Segers – Jean-Paul Hombroeckx – Gunther Vanden 

Eynde – Dirk Devalck – Guido Schoevaerts- Griet Tessier – Vercruysse Erik 

 het secretariaat: Heidi De Poorter – Tim Pennoit 

A 

D A G O R D E 

 
01. Verwelkoming door de voorzitter 

Alain verwelkomt iedereen op de eerste vergadering na het ASV van 18/2.  

Er worden een paar afspraken gemaakt onder het bestuur, om alles vlot te laten verlopen.  

Voor de vergadering begint stelt iedereen zich voor aan elkaar.  

 

02. Goedkeuring verslagen  

• BO 04/22 van 20/12/2022 

 

Provinciale raden 

  

De verslagen worden unaniem goedgekeurd 

 

03. Briefwisseling/ nieuwe werking: 

Verdeling functies: 

Er is een organigram opgemaakt: voorstelling nieuw bestuur  BO PFV, dit zal in het magazine 

geplaatst worden.   

 

Een aantal jaren geleden is er door de minister van Sport Ben Weyts een document gepubliceerd 

rond “Beter bestuur” in een federatie, dat zijn een 40-50 tal items waar je als federatie een score op 

krijgt om geëvalueerd te worden.  Er zou  iemand van het BO de taak op zich moeten nemen om dit 

document te bekijken of alles verloopt zoals het zou moeten lopen.   

BO beslist om het document op te sturen naar het BO zodat iedereen het kan bekijken wat het juist 

inhoud en in de volgende vergadering kunnen er 2 kandidaten naar voren komen die zich geroepen 

voelen om dit tot zich te nemen. 

 

Wat doet personeel: 

 

Er wordt gevraagd aan het personeel van het secretariaat om hun taken op te lijsten, zodat het bestuur 

geen taken gaat uitvoeren die het personeel ook uitvoert.  Om niet in elkaars vaarwater terecht te 

komen.  Dit zal in het volgend BO verder besproken worden.  

 



2 

 

 

Verslag BO 16/03/2023   

De PFV heeft een tekort aan initiators, start-to-coach (aspirant initiator) en eventueel instructeurs.  

Er is info gevraagd bij de VTS en er is van hen uit een nieuw traject voorgesteld.  Er is nu een 

denkcel voor petanque waar Alain de verantwoordelijkheid voor heeft.  

Er zal in het najaar een start-to-coach zijn, met de bedoeling 24 start-to-coach mensen te hebben. In 

2024 staat op de planning een initiatorcursus.  

Er zal bij iedere BO een stand van zaken doorgegeven worden.  

 

Inkomende mails:  

 

PC Meldert (Limburg) meldt dat ze overgaan naar een recreantenclub. 

 

10/3 : PC Actief Beveren (Oost-Vlaanderen) wenst zich niet meer aan te sluiten bij de PFV en 

bedankt ons voor de jaren samenwerking.  

De leden zullen vrijgezet worden.  

 

Er zullen terug 2 clubs aansluiten bij de PFV, de Poperingse PK (West-Vlaanderen) en Den 

Oosthoek (West-Vlaanderen) 

 

04. Administratie 

Inkomende mails: 

PC Den Egger ( Vlaams-Brabant) recreantenclub.  Deze is voorgesteld op de AV van 18/2 

Samenstelling bestuur:  

Voorzitter:   Renders F. 

Secretaris:  Heylen D. 

Penningmeester: Janssens R. 

Sportleider:  Heylen D. 

 

Poperingse Petanquekoppen (West-Vlaanderen) competitieve club. 

Samenstelling bestuur:  

Voorzitter:   Criem F. 

Secretaris:  Casier A. 

Penningmeester: Casier A. 

Sportleider:  Vandenbilcke B 

 

Goedkeuring prov. Orgaan West-Vlaanderen: 

 

De PFV heeft 10 kandidaturen ontvangen voor de provincie West-Vlaanderen: 

Tessier G.  (PC De Bouchon) 

Struyven L.  (PC De Zeemeermin) 

De Coster F. (Oostendse PC) 

Vercruysse E. (KPC De Bevers) 

Dehondt R.  (Oostendse PC) 

Van Mieghem A. (Oostendse PC) 

De Witte V.  (KPC De Bevers) 

Vandenberghe L. (PC De Bouchon) 

Deroo W.  (PC Den Akker) 

Lammens T.  (PC De Zeemeermin) 

 

Deze personen zijn opgesplitst in een Prov. Bestuur en in medewerkers, waarvan het Prov. Bestuur 

bestaat uit 7 mensen.  

Bij de documenten die door Carlier N. zijn opgestuurd zaten de documenten van Fabrice en Hans er 

niet  bij.  

De personen worden bekrachtigd door het BO. 
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Evaluatie AV: 

Het 4-jarige contract met de Waerboom is afgelopen.   

Er wordt een voorstel gedaan om een jaar digitaal te laten doorgaan en een jaar fysiek. 

Het BO zou de AV in de toekomst anders aanpakken.  Op de AV en ook op de Dag van de Besturen 

zouden er eventueel workshops georganiseerd worden met een moderator. 

De clubs (die vragen en problemen opvangen van hun leden) kunnen dan de 

problemen/voorstellen/oplossingen voorleggen in de workshops en het BO kan daarin hulp bieden.  

Communicatie van beneden naar boven en van boven naar beneden. De AV zou ingekort worden, 

waardoor er tijd is voor de workshops.   

Dit zou ook doorgaan op de dag van de besturen.  

 

IT oplijsten van de noden met prioriteitenlijst en €: 

Er zijn al taken opgelijst door Rudi.  Die zal doorgestuurd worden naar de leden van het BO. 

 

Centrale BO Dropbox voor opslaan info: 

Een cloud omgeving op onze eigen domeinnaam, zodanig dat alle documenten daar kunnen 

ondergebracht worden. Gecatalogeerd volgens, aard, thema en functie. 

Het BO toegang tot de nodige documenten, maar dat ook de provincies toegang hebben tot hun 

documenten. 

 

05. Sport 

Het is het einde van de wintercompetitie zowel op provinciaal als op Vlaams niveau, op 1 na bij de 

dames 1 die zal gespeeld worden 25/3. 

 

Dalers en stijgers van nationaal naar Vlaams en van Vlaams naar provinciaal en stijgers van 

provinciaals naar Vlaams.  Het document wordt weergegeven.  

2 Vlaamse dalers en 1 Waalse daler uit 2de nationaal. 

PC Singel heeft kenbaar gemaakt dat ze volgend jaar niet meer zullen aantreden in de Vlaamse 

reeks. 

1. Deze beslissing wordt aangenomen als een terugtrekking uit de competitie 2023/2024 

Hierbij zijn de bepalingen van Artikel 3 van toepassing.  

Er wordt naar 10 ploegen gegaan. 

1 daler van de 1ste naar de 2de afdeling → PC Verbroedering 

2 die stijgen van de 2de naar de 1ste afdeling → KPC Schorpioen en PC Reynaert 

1 daler uit de 2de afdeling die naar zijn provinciale ereafdeling gaat → PC Wemmel 

Er gaan 3 stijgers uit de eindronde komen van het volgende weekend. 

BO gaat hiermee akkoord. 

 

4-federatietornooi zal doorgaan op 24/6/2023 op PC Boekt. 

 

Verdeling (taken) kampioenschappen:  

Het BO bespreekt wie de tafel zal doen op de kampioenschappen. 

 

Sportzomer:  

Is een initiatief dat uitgaat van Sport Vlaanderen. In de maanden juli en augustus worden in 

verschillende badsteden, verschillende sporten gepromoot en daar kunnen families de volledig dag 

aan deelnemen. 

PFV zal ook aanwezig zijn op 2 sportzomers: 26/4 in Koksijde en 16/8 in Wenduine. 

 

Wintercompetitie:  

Er is een vraag gesteld voor de Vlaamse competitie om eventueel op een zondag te kunnen spelen. 

BO gaat hiermee akkoord. 

Het reglement van de Wintercompetitie 2023/2024 wordt op volgend BO besproken en indien 

mogelijk afgerond.  
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Start2coach: 

Om de mensen te kans te geven om aan start2coach deel te nemen, zullen er 2 weekends in de WC 

geblokkeerd worden. 

 

De vraag wordt gesteld: “Welke kosten kunnen gemaakt worden naar uitzendingen toe, de delegatie 

die wij uitnodigingen naar Lummen toe, als uitzendingen die de PFV doet naar het buitenland.” 

BO heeft daar een budget voor voorzien.  

 

De damescommissies zijn opgestart, bij West-Vlaanderen is er nog niet veel reactie.  Oost-

Vlaanderen en Antwerpen was een succes. 

 

Er worden ideeën op tafel gelegd i.v.m. de recreantenwerking.  

 

De eindronde van de 50+ circuit in het reglement staat dat de eindronde gebeurt in de provincie waar 

de dag van de besturen plaatsvind en dat is in Oost-Vlaanderen. 

Ook staat er in het reglement dat het doorgaat de laatste vrijdag van september. Nu zijn er redelijk 

wat commentaren geweest op die laatste vrijdag van september en is de vraag gesteld of het niet de 

voorlaatste vrijdag kan worden. 

BO gaat akkoord om het te laten doorgaan op 22 september. Het reglement zal ook zo aangepast 

worden.  

 

06. Financiën 

De financiën zijn bijgewerkt tot 16/3/2023 

Er zijn geen aan-of opmerkingen 

 

Sinds 2014 is de PFV als vzw BTW-plichtig, dus zijn we ons oor te luisteren gaan leggen bij SBB, 

ons boekhoudkantoor.  

De PFV heeft een aantal handelingen die BTW-plichtig zijn o.a. catering met eten en 

overnachtingen, zoals de ASV, kampioenenvieringen in de provincies, het sportkamp e.d.  en daarop 

moet BTW betaald worden.  

SBB ging daarvoor een offerte opmaken, om dit alles te bekijken voor de PFV. 

De offerte stelde niets voor en hielp ons echt niet vooruit.  

Er zal gekeken worden naar een alternatief boekhoudkantoor om ons verder te helpen in het BTW 

verhaal.  

 

07. Scheidsrechterscommissie 

De vraag wordt gesteld “Wie is er verantwoordelijk voor de scheidsrechters?” 

Dit is Johan Vlamir 

Op volgend BO zullen de taken van de scheidsrechters en de werking van hun commissie besproken 

en geïnventariseerd worden met het oog op de professionele PFV werking.  Onze bevindingen zullen 

dan aan Johan Vlamir bezorgd worden. Aansluitend zal Johan Vlamir uitgenodigd worden op het 

BO voor overleg.  
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08. Tucht- en Beroepscommissie 

EFFECTIEVE SCHORSINGEN 
 

 
PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 

Geldboete betaald op 23/11/2022 

Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar 

voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar met ingang van 1 mei 2018. 

 

Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr:  18292 een schorsing van 2 maanden  en een geldboete 

van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

Callens Sébastien: PC Verbroedering-lic.nr: 09664 een schorsing van 24 maanden, waarvan 20 

maanden met uitstel gedurende een periode van 2 jaar. 

Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/06/2023 

 

Vanhoutte Kevin: PC Verbroedering-lic.nr: 21188 een schorsing van 2 maanden, waarvan 1 

maand met uitstel gedurende een periode van 2 jaar. 

Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/03/2023 

 

 

Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald 

(personen blijven geschorst tot bij betaling van kosten en boete) 

 

Uitspraak van 17/10/2018 : Maxime De Moor een verwittiging te geven, en hem duidelijk te 

zeggen dat hij zijn gedrag moet in de hand houden 

Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 

01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 en tot een geldboete van €300  

Ingeleverd op 20/8/2018 

  

 

09. Rondvraag provincies 

Alain: BPF 13/3 is er een vergadering geweest met de Walen en het bestuur van de PFV, het was 

een positieve vergadering.  Er moeten heel wat zaken opgelost worden, maar er is een goede wil om 

die zaken op te lossen.  De belangrijkste zaken is het neerleggen van de statuten, de financiële 

toestand van 2022, zijn er nog heel veel vragen.  23/3 gaan Rudi en Alain naar Herstal om de boeken 

in te kijken. En dan pas kan het budget voor 2023 opgesteld worden. 

Peter: uittreksel strafregister: heeft de vraag gesteld aan bepaalde verantwoordelijke, om een lijst 

door te geven van mensen die met de jeugd bezig zijn. Maar dat is nog maar enkel van de provincie 

Antwerpen doorgegeven.  De andere provincies blijven wat achterwege.   

Jean Paul: vraagt om de BO niet telkens te laten doorgaan op een woensdag.  Vanaf mei zal dit 

bekeken worden. 

Gino: vraagt wanneer hij op de hoogte zal gebracht worden van de uitspraak van Dimitri J.  
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Guido: het Belgisch kampioenschap interclub voor veteranen het ene jaar doorging in Vlaams-

Brabant en het andere jaar in Waals-Brabant?  Dit jaar zou het doorgaan in Luik? Het zou doorgaan 

in PUC. 

Het verspreiden van de nieuwe licentie, hoe zal dat dit jaar gebeuren?   

De grootste massa van licenties zou opgehaald worden op het secretariaat, op de provinciale 

interclubbekers zouden die zoveel mogelijk al uitgedeeld worden aan de clubs. 

Heidi: de facturen voor het clublidmaatschap staan klaar om verstuurd te worden naar de clubs. 

Is de regel nog steeds van toepassing, als de clubs een scheidsrechter en/of een initiator hebben, dat 

er een korting van max.€40 wordt toegekend?  

BO geeft groen licht om de korting terug toe te passen.  

Er zijn een paar clubs die in de loop van de jaren de PFV hebben verlaten, maar na enige tijd zich 

terug aansluiten bij ons. Voor Rozemaai is beslist dat die het eerste jaar geen clublidmaatschap 

moesten betalen.  Ook voor nieuwe clubs geldt dit.  Gaan we dat voor alle clubs doen, die zich 

opnieuw aansluiten bij de PFV dat zij het eerste jaar geen clublidmaatschap moeten betalen? 

BO beslist dat zowel voor nieuwe clubs als voor oude clubs die zich opnieuw aansluiten bij de PFV, 

zij het eerste jaar vrijgesteld zijn van hun clublidmaatschap.  

Tim: voor de Kreta reis ging Alain tezamen met Karin mee, maar door bepaalde omstandigheden, 

zal dat niet lukken voor Alain.  Willy de man van Karin zou eventueel de plaats van Alain vervangen. 

Willy heeft daar al ervaring mee.  Er wordt daarvoor goedkeuring gevraagd aan het BO 

BO geeft groen licht. 

  

 

Alain Garnier Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris 

 

 

 

 

  

 

 

 


